

4 Days Yangon Thanlyin Delightful

TOUR CODE: MAI0001/MT

(2 to go)

Validity : 01 Oct 16 – 30 Apr 17

Day 01 Singapore - Yangon

(Dinner)

Upon arrival, a warm welcome by our local guide at the arrival hall where she will assist and arrange your transfers to your selected hotel for check in. After check-in, a wonderful dinner invitation awaits you at **Karaweik Palace** – a restaurant located on the Royal Lake. It is built in the style of Royal Barge used by Myanmar Kings for official functions and festivities. You will be invited to a local restaurant for a sumptuous dinner.

Highlights

Yangon – Karawaik Palace, Kaba Aye Pagoda, Chaukhtatgyi Pagoda, Sule Pagoda, Bogyoke Market, Shwedagon Pagoda

Thanlyin – Kyaik Khauk Pagoda, Kyauktan Yele Pagoda



Day 02 Yangon – Thanlyin – Yangon (Breakfast / Lunch / Dinner)

After breakfast buffet at your hotel, transfer to **Thanlyin** (Syriam), once a trading port occupied by the Portuguese in early 17th Century. The 270 meter long bridge spanning the Bago River made possible the 45 minutes drive from Yangon. The old buildings still stand in the evidence of the days of Portuguese occupation. **Kyaik Khauk Pagoda** and **Kyauktan Yele Pagoda** in the creek are worth visiting. Lunch at local restaurant. A sumptuous dinner awaits you at a local restaurant. Overnight at your preferred choice of hotel.

Day 03 Yangon (Breakfast / Lunch / Dinner)

After breakfast, your guide will arrange to pick you up at the hotel and continue your sightseeing. Visit the **Kaba Aye Pagoda**, and **Chaukhtatgyi Pagoda** which is revered as one of the biggest reclining Buddha image in Myanmar, some say even in the world! After lunch, embark on a Yangon City Tour which takes you to the Strand Jetty, **Sule Pagoda** - the heart of the city surrounded by several old but significant colonial style buildings which allow you experience how the Europeans influenced Myanmar history and culture. The tour continues with a **Bogyoke Market** (also known as Scott Market) to browse and bargain freely among the hundreds of stalls for great souvenirs. Savor bargains delights and thrills of shopping among the many stalls and hawkers along the streets of Chinatown. End your day with an enchanting evening visit to Myanmar's most revered **Shwedagon Pagoda** - 2500 years' old world famous Golden Stupa where the dome shape rises 98 meters above its base. Be impressed at the richly layered exterior of the Pagoda which the people of Myanmar had pampered with 60 tons of pure gold. Dinner at local restaurant. After a fulfilling and contented day's trek into what Yangon has to offer, retire back to another great luxurious night's rest at your selected hotel in Yangon.

Day 04 Yangon - Singapore (Breakfast)

After breakfast at your hotel, transfer to airport for your departure flight.

Itinerary and order of sightseeing tours maybe reshuffled with or without pri

4天三夜 丁茵之旅

TOUR CODE: MAI01001/MT

亮点

仰光 – 卡拉威宫, 仰光和平塔, 乔达基卧佛寺, 苏雷宝塔, 昂山市场, 瑞光大金塔

丁茵 – 斋考佛塔, 丁茵水中宝塔

第一天: 新加坡 – 仰光

(晚餐)

飞抵仰光国际机场(Yangon International Airport), 在与导游会合后送往登记仰光酒店。接着, 前往一间当地非常著名的餐馆- 卡拉威宫(Karaweik palace)。位于皇家湖, 卡拉威宫(Karaweik palace)可说是仰光市的地标。包含了传统的外观设计与现代元素, 卡拉威宫(Karaweik palace)的华丽已为皇家湖增添不少色彩。它原是为了缅甸皇族举办公务活动和节目而建成, 今天的卡拉威宫(Karaweik palace)为大家服务, 提供许多美味佳肴及传统歌舞表演任您享受。晚餐后, 返回酒店休息。

第二天: 仰光 – 丁茵

(早/午/晚餐)

早餐后, 乘搭约一个小时的车程途中经过横越蒲甘河 长270米的长桥前往丁茵(Thanlyin), 丁茵曾是葡萄牙殖民时期的港口, 古老的建筑巍然屹立, 像是述说着葡萄牙占领的证据般。斋考佛塔(Kyaik Khauk Pagoda)与丁茵水中宝塔(Kyauktan Yele Pagoda)摄取仰光城市的全景, 更是值得一看。于当地餐馆享用午餐。一顿丰盛的晚餐将于当地餐馆等待着您的享用。晚餐后, 返回酒店休息。

第三天: 仰光

(早/午/晚餐)

早餐后, 您将游览仰光和平塔(Kaba Aye Pagoda)以及内有一尊巨大卧佛的乔达基卧佛寺(Chaukhtatgyi Pagoda), 其卧佛长20米, 高5.4米, 因足底有着108个代表轮回的图案而闻名。午餐后, 启程展开仰光市区游。您将游览东街码头的苏雷宝塔(Sule Pagoda), 位于缅甸仰光市中心, 四周有许多英殖民地风格的建筑市政厅、高等法院、独立公园所围绕。继续前往同于市中心的昂山市场(Bogyoke Market), 即被称为斯科特市场(SCOTT MARKET), 是仰光市内最大的旅游工艺品市场, 有各种天然的宝石玉器、金银饰品和传统工艺品出售, 是外国客人购物的天堂。您可在这个拥有上百个摊位的市集享受与小贩们讨价还价的欢乐时光。之后, 我们将前去瞻仰一座拥有2500年悠久历史著名的黄金佛塔 -- 瑞光大金塔(Shwedagon Pagoda)。其圆顶形状上升98米以上的基地与60吨纯黄金, 金碧辉煌令人震撼不已。丰富的晚餐将于当地餐馆享用。之后, 返回酒店休息。

第四天: 仰光 – 新加坡

(早餐)

在酒店享用过早餐后, 送往机场, 乘机回返新加坡。

行程编排可能会因应时间、天气及景点所需而有所调动, 以当日领队安排为准, 如有更改, 恕不另行通知。

TOUDE CODE / TOUR NAME	HOTEL NAME	GROUP OF	SGL	TWN	CWB	CNB	Extension night incld b'fast (per pax)		
							SGL	TWN/TRP	CNB
MAI 4D3N YANGON THANLYIN DELIGHTFUL TOUR CODE: MAI0001/MT	CENTRAL HOTEL	2 TO 5 PAX	1018	888	808	698	90	55	30
		6 TO 9 PAX	898	758	698	618			
		10 & ABOVE	878	748	688	608			
	HOTEL YANGON	2 TO 5 PAX	1068	908	828	718	105	60	35
		6 TO 9 PAX	938	788	718	638			
		10 & ABOVE	918	768	708	628			
	SUMMIT PV	2 TO 5 PAX	1228	998	898	768	160	85	55
		6 TO 9 PAX	1108	868	788	688			
		10 & ABOVE	1088	848	778	678			
	SULE SHANGRI-LA	2 TO 5 PAX	1448	1098	988	838	245	130	85
		6 TO 9 PAX	1318	968	878	758			
		10 & ABOVE	1308	958	868	748			

Remarks:

- Above selling price is subjected to change without prior notice
- Final tour price will be advised upon confirmation
- All Tour price are EXCLUDE AIRPORT TAXES
- Public Holiday surcharge for Airfare : SG50/pax

Public Holidays for Airfare :

- Christmas Eve/Day 23-26 DEC 16
- New Year's Eve/Day 30DEC16 – 02JAN17
- Chinese New Year 27-29 JAN 17
- Thingyan Festival 12-21 April 17

Blockout Period:

24 Dec '16 & 31Dec'16 (X'mas Eve & New Year Eve)
13-17 Apr'17 (Myanmmar New Year Water Festival)

[Click here to Submit Enquiry](#)

(MAI-160816)